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Verslag gemeenteavond 8 november 2023. Aanwezig 54 gemeenteleden 
 
Opening en meditatie ds. A. v.d. Stoep  
Ds. V.d. Stoep opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  
Er wordt gezongen psalm 133 vers 1 en 2, daarna gaat hij voor in gebed. Uit de bijbel wordt 
Handelingen 9: 23-31 gelezen. De meditatie gaat over vers 31. 
 
Het bijbelgedeelte geeft in het kort iets weer van hoe het er in de christelijke gemeente aan 
toegaat. Het zijn nog eens positieve berichten tussen de vervolging en bedreiging die er is. Wat 
God in de kerk en deze wereld aan het doen is. Een drietal punten te noemen. 

1. Eenheid van de kerk  
De gemeenten worden benaderd als een geheel. Niet om de ene gemeente. Het is in de 
gebieden in Israël. De gemeenten horen bij elkaar. De gemeente van Christus is een geheel. 
Eerst in een woonplaats, maar die horen weer bij elkaar en ook wereldwijd. Het is goed dat we 
naar elkaar omkijken ook plaatselijk. ‘Zorgplicht’. Zorgen voor elkaar is de pastorale roeping van 
de gemeente. 

2. Er was vrede. 
Ze hadden vrede in de jonge christengemeente. Er was wel vervolging o.a. door Saulus. Met 
zijn bekering is een adempauze gekomen. Wij kennen niet echt iets van fysieke vervolging, wel 
weerstand en hatelijkheid. Is het een adempauze zonder weerstand te voelen? Het is voor de 
gemeente geen goede houding om -weerstand- te ontkennen. Er zijn bedreigingen van 
binnenuit en buitenaf.  

3. De gemeente opbouwen 
Er volgt een periode van gemeenteopbouw. Na een vervolging elkaar weer opzoeken. Zowel 
plaatselijk en boven plaatselijk een genadig geschenk. De Heilige Geest zorgt voor groei, in 
geloof, in trouw, mede-lijden en mede-verblijden. Dat wordt: ’wandelen in de Geest genoemd’.  
Als gemeente Hem dienen dat is de roeping die gepaard gaat met samen buigen bij het kruis 
van Christus, de Zoon van God en de Koning van de kerk. 
Als afsluiting wordt gezongen Psalm 133-3 
 
Verslag gemeenteavond 9 november 2022 
N.a.v. Dhr.  C. Bijsterbosch vraagt of er nog vervolg heeft plaatsgevonden in de contacten met 
de IZB. (Inwendige Zendingsbond) zie verder op het antwoord bij informatie kerkenraad. 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
Informatie van de diaconie 
Voorzitter broeder J. van der Beek blikt in het kort terug op het jaar 2022. 

§ Er zijn constante inkomsten in 2022 hoger dan in 2021. Daarom wordt er meer 
uitgegeven dan ontvangen en ook voor 2024 negatief begroot. Er zijn wereldwijd veel 
noden die om steun vragen. 

§ Jaarlijks ontvangen pacht en nog een bedrag uit een voormalige verkoop wordt besteed 
aan vele goede doelen en aan noodsituaties.  

§ Van het energiefonds daar kan nog steeds gebruik gemaakt worden.  
§ Er is in de gemeente Heerde ook een kledingbank waar mensen op gewezen kunnen 

worden. 
§ In de gemeente Heerde meegedaan met de actie ‘kinderen onder de armoedegrens’en 

de  ‘Week voor de verslaving’.  
§ Samen met de Wapenveldse kerken wordt nagedacht een kerstactie te houden voor 

”Rehoboth”. 
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Dank aan de Heere de grote Gever die de middelen gaf om terug te geven en voor alle steun 
financieel en met vrijwillige hulp.  Soli deo Gloria.  
 
Penningmeester broeder Reuvers licht de financiën toe. 
Hij begint met het lezen van een gedeelte uit 2 Korinthe 9. De diaconie koppelt altijd een 
Bijbeltekst aan de jaarrekening. Nu de volgende tekst: 
 

Laat ieder doen zoals hij in zijn hart voorgenomen heeft, niet met tegenzin of uit dwang, 
want God heeft een blijmoedige gever lief. (2 Korinthe 9: 7) 

 
De collecteopbrengsten laten dezelfde trend zien als in voorgaande jaren ook voor 2022 . De 
diaconie hoeft en wil niet sparen. In 2022 is de uitkomst een negatief resultaat en zo wordt er 
ingeteerd op de aanwezige gelden. 
In 2022 is aan diaconaal werk wereldwijd het dubbele uitgegeven t.o.v. 2021 o.a. aan het 
Christelijk Noodhulpcluster ten behoeve van Oekraïne en naar Kerk in Actie ten behoeve van 
Honger en droogte in Afrika. De diaconie heeft ruimte in de middelen en kan het goed besteden 
waar nood is in de wereld.  
Dhr. J.(Jan) Nitrauw vraagt of nagedacht is over het steunen van doelen in Israël. Bv. Christenen 
voor Israël; Messias belijdende Joden. Een punt van aandacht in komende diaconievergadering. 
 
 
Informatie van de kerkrentmeesters 
Voorzitter kerkrentmeesters broeder Klooster geeft een korte terugblik en vooruitblik uit het 
College van Kerkrentmeesters. Het maatschappelijke en kerkelijke leven kan weer voluit 
plaatsvinden na de coronacrisis. 
De predikanten hebben hun plek gevonden in de gemeente. Er is onderhoud en modernisering 
uitgevoerd in de beide pastorieën en aan de kerkelijke gebouwen o.a. een nieuw dak voor 
verenigingsgebouw en er is dubbel glas geplaatst. Dank aan de vele vrijwilligers voor hun 
enorme inzet.  
Om twee predikanten te hebben is financieel draagvlak. De gemeente is zich daarvan bewust. 
Wij merken dat de Heere voor onze gemeente zorgt. Dit bleek des te meer uit de ontvangen 
erfenis.  
 
Kleiner onderhoud aan de buitenkant en een opknapbeurt voor de zalen staan voor volgend jaar 
op het programma 
Broeder Klooster eindigt met een oproep aan de gemeente om voor de kerkrentmeesters en 
voor de kerkenraad als geheel regelmatig te bidden voor wijsheid en voor de leiding van de 
Heilige Geest en de Heere te danken voor Zijn zorg.  
 
Penningmeester broeder van Berkum licht de financiële cijfers toe. 
De balans laat zien welke bezittingen het College van kerkrentmeesters heeft en welke schulden 
er zijn. Het vermogen laat eind 2022 een verhoging zien ten opzichte van 2021. Dit door de 
ontvangen schenking en de herwaardering van de gebouwen en woningen volgens WOZ-
maatstaven.  Dit maakt het ook mogelijk dat verschillende reserves op peil blijven zoals bv. 
zekerheidstelling van predikantsplaatsen, groot onderhoud etc. De vermogenspositie van de 
gemeente ziet er goed uit. 
 
Het boekjaar 2022 is afgesloten met een klein negatief resultaat als het de ontvangen erfenis 
niet meegeteld wordt. Bij de baten 2022 zijn hoger uitgekomen de begroting o.a. omdat vrijwillige 
bijdrage over 2022 is ruim hoger was, dat stemt tot dankbaarheid. 
De kosten van het pastoraat waren in 2022 hoger dan in 2021 als ook de kosten voor 
onroerende zaken, kerkdiensten en overige lasten. 
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In de begroting 2024 is voor verschillende lasten hoger begroot. Een begroting moet vooral 
realistisch zijn en dan is het een feit dat de sterk gestegen inflatie de stijging veroorzaakt.  
Het eigen vermogen in combinatie met de aanwezige geldelijke middelen maken dat het 
begrotingstekort voor 2024 op korte termijn nog geen zorg is. Daarom is een hogere vrijwillige 
bijdrage begroot, hoewel er nog een fors tekort resteert maar  dan in 2023. Het noodzaakt ons 
om een appèl op u te doen om naar draagkracht bij te dragen. De penningmeester eindigt met 
de volgende tekst. 
Een vrijgevig mens zal gedijen en wie anderen verkwikt, zal zelf worden verkwikt.’ 
 Spreuken 11:25  
 
Mw. J. Wittingen-Vrugt vraagt waar het werk van de jeugdraad onder valt, meestal werd dat 
apart genoemd.  
Broeder Klooster antwoordt dat dit zit in het bedrag van lasten kerkdiensten 
Dhr. J.(Jan) Nitrauw vraagt of er nog meer zicht is op andere duurzaamheid eisen b.v. gasloos. 
Broeder Keizer zegt dat de cv-ketels inmiddels oud zijn. Dan zal het zeker een punt van 
aandacht zijn.  
 
Hierna volgt een korte pauze. 
 
Inleiding over de voorbede en offeranden binnen de liturgie door Ds. G.H. Kruijmer  
Gelezen wordt 2 Korinthe 8:1-15. Liturgie betekent dienst. Dienst aan God en daarin hebben de 
voorbede en de offergaven een plaats.  
Inzameling van de gaven (de collecten) is één van de antwoorden op het gehoorde Woord van 
God naast het zingen en de geloofsbelijdenis. Toewijdend aan God door bekering dan gaat de 
beurs open. Geven is teruggeven. God is de baas over onze geldbesteding. Onze gaven zijn 
antwoord op het Woord. Het gaat om God erdoor te eren. Het moet zichtbaar blijven in de dienst.  
Dhr. J.(Jaap) Nitrauw merkt op dat het eigenlijk on-Bijbels is dat de collectezak gewoon door 
gegeven wordt. Het is belangrijk dat het geven gezien wordt. 
Broeder E. Boer merkt op dat soms het te zichtbaar is en digitaal een optie is. 
 
Geven en voorbede zij sterk aan elkaar verbonden. Het eerste gebed is bidden om de Geest, 
schuld belijden en om Zijn genade. Het tweede gebed is danken voor Zijn Woord en genade en 
voor en met elkaar bidden. Voorbede is waardevol en als cirkels om elkaar heen: -Wereld waarin 
we leven, -voor ons eigen land en voor allen die regeren, -voor Gods koninkrijk en wat daar 
gedaan wordt, -voor Gods volk, de wereldwijde kerk, -voor gemeenteleden, -voor blijde en 
droevige gebeurtenissen, zorgen i.v.m. ziekte of rouw. In het ‘Onze Vader’ zien we het ook terug. 
In het gebed geleidt door de Heilige Geest is de voorbede belangrijk en dat zorgen en 
zegeningen concreet worden benoemd, want onze God ontfermt Zich op het gebed. Van de 
predikanten vraagt dat een goede voorbereiding. Bidden is spreken tot God in Zijn 
tegenwoordigheid. We bidden zoals de apostel Paulus het aan Timotheüs schrijft (1 Tim. 2: 1-
6): ‘Ik roep er dan vóór alles toe op dat smekingen, gebeden, voorbeden en dankzeggingen 
gedaan worden voor alle mensen …….Dit is het getuigenis op de door God bestemde tijd’. 
Mw. A. Leurink-Borreman vraagt of ook voorbede gedaan kan worden voor geestelijke nood, 
jongeren in nood, kinderen die het moeilijk hebben?  
Ds. Kruijmer antwoordt: Een goede suggestie het is vaak de niet altijd zichtbare nood. 
Dhr. H. Fiks merkt op dat als alle cirkels steeds in de voorbede meegenomen worden dat het 
wel lang wordt. 
Ds. Kruijmer antwoordt: Dat als de nood er is er ook de drang is dit in de voorbede mee te 
nemen. 
 
Informatie over pastoraat vanuit het consistorie 
Voorzitter ds. van der Stoep noemt het volgende: 

https://www.jw.org/nl/bibliotheek/bijbel/studiebijbel/boeken/spreuken/11/
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De consistorie komt in de regel vier keer per jaar bij elkaar in de voorbereidingsweek om als 
ouderlingen elkaar te spreken of er verhinderingen voor een gezegende Avondmaalsviering 
kunnen zijn. Er kan om pastorale redenen een extra consistorie gehouden worden. In het 
afgelopen seizoen hadden twee thema’s onze specifieke aandacht. Dat betrof: het opnieuw 
dopen/overdopen en herdoop. Een ander thema ging over het huwelijk, echtscheiding en 
hertrouwen. Op grond van Bijbels licht bespreken hoe in deze situaties pastoraal gehandeld 
moet worden. 
 
In elk consistorieoverleg wordt een pastorale casus besproken om elkaar te bemoedigen in het 
pastorale werk in de gemeente. In de naam van onze Heere Jezus Christus wordt pastoraat 
gedaan d.m.v. bezoekwerk. Als u pastorale zorg en/of voorbede wenst geeft u dat zelf aan bij 
uw wijkpredikant of wijkouderling. Zo is er verlangen om in Naam van Christus u te helpen en 
te ondersteunen en te helpen en luisterend oor te zijn. Daarvoor vragen we ook uw gebed voor 
de ambtsdragers en uiteraard ook voor het geheel van de gemeente. 

Mededelingen vanuit de kerkenraad 
Voorzitter broeder Klooster blikt terug en noemt ontwikkelingen.  
We zijn dankbaar met de twee predikanten en een voltallige kerkenraad. Bij de laatstgehouden 
ambtsdragers verkiezingen is ook de zes-jaarlijkse stemming geweest en is gekozen voor het 
voortzetten van de huidige procedure.  
 
Afgelopen jaar is de bezinning op de liturgie afgerond en wordt vanaf begin mei de bundel 
‘Weerklank’. Volgend jaar wordt dit geëvalueerd. Met de IZB is nagedacht hoe de brede rand 
van de gemeente te bereiken is. Het heeft nog onze aandacht. Het beleidsplan worden 
doorgenomen en geactualiseerd en u wordt op de hoogte gehouden en erbij betrokken.  
 
Binnen de Protestantse Kerk krijgt ‘de veilige gemeente’ veel aandacht. De kerk, onze 
gemeente, behoort een veilige plaats te zijn. Dat is niet vanzelfsprekend. De kerkenraad wil 
vertrouwenspersonen aanstellen en denkt over verdere invulling na dat afhankelijk is van de 
bespreking op de synode van de PKN.  
 
Antwoord op de vraag van Dhr. C. Bijsterbosch over de IZB. 
Broeder Klooster legt uit dat er vervolggesprekken zijn geweest over het betrekken van 
randkerkelijken uit de gemeente. Het project waarover gesproken is paste niet bij de plaatselijke 
situatie hier. Er wordt over nagedacht om het anders te kunnen invullen. 
 
Apostel-app 
Broeder M. van der Beek geeft uitleg en toelichting bij de apostel-app die in de gemeente 
gebruikt gaat worden. Hij laat de uitgebreide mogelijkheden zien. Er komt nog informatie via het 
informatieblad en de website. De Givt-app die tot heden gebruikt wordt zal per 1 januari 2024 
stoppen. 
 
Jeugdwerk door de jeugdouderlingen  
Broeder Meuleman licht toe de bezinning over het ‘kinderkerstfeest 
Twee centrale vragen: 
1. Hoe leren we kinderen dat de geboorte van de Heere Jezus zo belangrijk is en daarom een 
centrale plaats in de gemeente en ons persoonlijk leven inneemt? 
2. Hoe geven we dit door en hoe kunnen we daar kinderen actief bij inschakelen en dit samen 
als gemeente vieren? 
Op 1e Kerstdag (16.30 uur) wordt gehouden voor de hele gemeente.  
 
Hoe gaat het in het jeugdwerk? Er zijn punten om dankbaar voor te zijn in het jeugdwerk.  
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A. Goede opkomst catechisaties tot 18 jaar (ruim 65%). Opkomst hoger dan 2 jaar geleden 
B. JV’s waar nieuwe groepen ontstaan en jongste club Gideon met 22 kinderen   
C. Dat veel jeugdleiders hoog betrokken zijn en zich inzetten voor het hoofddoel van het 

jeugdwerk. Hoofddoel jeugdwerk is: Jongeren in ontmoeting brengen met Jezus.  
 
Ook punten die de aan dacht vragen. 

A. Betrokkenheid bij club en catechisatie vanaf 18 jaar neemt af. Hoe betrokkenheid 
vergroten?  

B. Opkomst catechisatie groep 21-25 jaar is aandachtspunt. Speciale groep voor gestart 
(1x in 3 weken vrijdagavond).  

C. Jeugdpastoraat afgelopen jaren veel jongeren gesproken 12 t/m 18 jaar. Aandacht nog 
meer verleggen naar 18+ groep  
 

Aandacht te hebben voor de jeugd is belangrijk. Het sluit aan bij de zorgplicht die we hebben 
voor elkaar. Het is een taak voor de hele gemeente om te zien naar jongeren. Dit te doen vanuit 
vertrouwen en verlangen wetend dat de Heere de gemeente wil bouwen 
Dhr. G. Doornink vindt het kinderkerstfeest een mooi initiatief. Hij mist de hele gemeente op de 
biddag en dankdag ’s morgens als de dienst ook afgestemd is op de kinderen en deelt deze 
zorg, dat dit dan ook zal gebeuren. 
Mw. L. Zwerus-Barneveld is positief om dit te doen. Een aantal andere aanwezigen 
ondersteunen dit ook. 
Mw. A. Tromp-Leurink vraagt of ‘De Treffer’ ook bij de aandachtspunten hoort. Valt ook onder 
de betrokkenheid. 
Broeder Meuleman zegt dat dit inderdaad zo is en zeker de aandacht nodig heeft. 
 
Rondvraag   
Dhr. J.(Jaap) Nitrauw vraagt of er ook informatie vanuit de synode en de classis gegeven kan 
worden? 
Broeder Smit zegt dat het wennen is. Rapporten over de ambten en visie op de relatie Israël -
Palestina staan o.a. de komende synodevergadering op de agenda.  Dat is wel pittig maar is 
ten dienste van de Kerk. 
Broeder Stoffer zegt dat in de kerkenraad is besloten om informatie te delen via de website. 
Dhr. H. Fiks vraagt of het duidelijk is voor gastpredikanten dat ze een psalm uit ‘Weerklank’ 
kunnen laten zingen? 
Ds. Kruijmer antwoord dat ze een brief ontvangen waarin dit punt genoemd wordt.  
Dhr. H. Fiks In verschillende gemeenten rondom wordt een beamer (moderne technologie) 
gebruikt in de kerkdiensten. Is in de kerkenraad hierover al gesproken en actie in ondernomen 
omdat er verschillende activiteiten in de kerkzaal plaatsvinden buiten de eredienst om. 
Ds. Kruijmer antwoordt dat hierover al wel gesproken maar daarover nog niet gecommuniceerd 
is wat de stand van zaken is.   
 
Sluiting door ds. G.H. Kruijmer  
Er wordt gezongen Ps. 84 :1 en 2. Daarna gaat de predikant voor in dankgebed. 
Hij sluit de gemeenteavond en wenst iedereen wel thuis. 
 
Vastgesteld 13 november 2024 
 
Preses        Scriba 
H.M. Klooster       G.W. Stoffer 


